
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 12/2003 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 419/2003 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση επιχορήγησης σχολικών επιτροπών. 

 
       Σήμερα 2 Ιουνίου του έτους 2003 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 29-5-2003 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα 28 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Ν. Κεχαγιόγλου Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Χ. Ντόβας Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης Δ. Ταχματζίδης  
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ε. Δημούλα-Πετρίδη    
7. Ε. Γουναράς   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ι. Ακριβόπουλος   Πάρεδροι 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Π. Πιτούλιας 

10. Θ.  Σιδηρόπουλος   Γ. Μανακούλης 
11. Γ. Τροχόπουλος    
12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά    
13. Μ. Σακαλής    
14. Χ. Φουρνιάδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της προ ημερήσιας 

διάταξης αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 388/2003 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Κρομμύδας, Ι. Κουρουζίδης.  
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 389/2003 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Σ. Κρομμύδας και αποχώρησε ο 
πάρεδρος Π. Ποταμόπουλος. 

15. Σ. Κρομμύδας 
16. Β. Ρήσσου 
17. Κ. Χιονίδης 
18. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
19. Ι. Κουρουζίδης 
20. Μ. Γαβρίδης 
21. Δ. Δάσκαλος 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 390/2003 

απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Σ. 
Κρομμύδας.  
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 394/2003 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Καλαϊτζίδης, Α. 
Δελαβερίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 402/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Μ. Σακαλής. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 403/2003 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Θ. Σιδηρόπουλος. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 419/2003 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 

22. Α. Δελαβερίδης 
23. Γ. Μιχαηλίδης 
24. Σ. Μηλιόπουλος 
25. Α. Παπαστεργίου 
26. Κ. Πουλασουχίδης 
27. Η. Σοφιανίδης 
28. Γ. Ορφανίδης 

 
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 31ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
εξέθεσε στο συμβούλιο ότι με την υπ΄ αρίθ. 2/2003 απόφασή της η Δημοτική 
Επιτροπή Παιδείας εισηγείται την κατανομή ποσού 156.000,00 ευρώ για το Β΄ 
Τρίμηνο 2003 για τις σχολικές επιτροπές του, για την κάλυψη των λειτουργικών 
εξόδων, των σχολείων Π/θμιας  και Δ/θμιας εκπαίδευσης, ως εξής: 
Α/Α                     ΣΧΟΛΙΚΗ  ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΣΟ 

ΕΥΡΩ 
   1. 5ου Γυμνασίου  - 2ου Ενιαίου Λυκείου 5.000,00 
   2. 2ου Νηπιαγωγείου - 2ου Δημοτικού  4.000,00 
   3. 1ου Γυμνασίου -  7ου Γυμνασίου 5.000,00 
   4. 3ου Νηπιαγωγείου – 14ου Νηπιαγωγείου – 3ου Δημοτικού 

- 14ου Δημοτικού  
5.500,00 

   5. 16ου Νηπιαγωγείου - 16ου Δημοτικού            3.000,00     
   6.  6ου Νηπιαγωγείου - 13ου Νηπιαγωγείου – 6ου Δημοτικού  

- 13ου Δημοτικού 
7.000,00 

   7. 3ου Γυμνασίου   3.500,00 
   8. 3ου Ενιαίου Λυκείου - 4ου Ενιαίου Λυκείου  8.000,00 
   9. 5ου Νηπιαγωγείου - 5ου Δημοτικού  6.500,00 
 10. 9ου Νηπιαγωγείου - 9ου Δημοτικού 6.500,00 
 11. 10ου Νηπιαγωγείου - 10ου Δημοτικού  6.000,00 
 12. 7ου Νηπιαγωγείου - 11ου Νηπιαγωγείου –7ου Δημοτικού 

- 11ου Δημοτικού  
5.500,00 

 13.  12ου Νηπιαγωγείου - 12ου Δημοτικού  5.500,00 
 14. 4ου Νηπιαγωγείου - 4ου Δημοτικού  6.000,00 
 15. 8ου Νηπιαγωγείου - 8ου Δημοτικού  7.500,00 
 16. 1ου ΤΕΕ – 2ου ΤΕΕ (εσπερινό ΤΕΕ)        20.000,00 
 17.  Ειδικού  Σχολείου  7.000,00 
 18. Νηπιαγωγείου - Δημοτικού Σχολείου Μέσης 1.000,00 
 19. 15ου Νηπιαγωγείου     500,00 
 20. 17ου Νηπιαγωγείου  1.000,00 
 21. 2ου Γυμνασίου 6.000,00 
 22. 5ου Ενιαίου Λυκείου  9.500,00 
 23. 1ου Νηπιαγωγείου - 1ου Δημοτικού 5.500,00 
 24. Δημοτικού Σχολείου Λαζοχωρίου – Ταγαροχωρίου 1.000,00 
 25. 1ου Ενιαίου Λυκείου 4.000,00 
26. Νηπιαγωγείου – Δημοτικού Σχολείου Αγίας Βαρβάρας & 

Νηπιαγωγείου Ασωμάτων 
5.000,00 

27. Νηπιαγωγείου – Δημοτικού Σχολείου Ράχης     500,00 
28. Νηπιαγωγείου – Δημοτικού Σχολείου Τριποτάμου    500,00 
29. 4ου – 6ου Γυμνασίου – Εσπερινού Γυμνασίου – Λυκείου          10.000,00 

 ΣΥΝΟΛΟ        156.000,00 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Παπαστεργίου:1)Οι αποφάσεις κατανομής είναι ομόφωνες; 2) Τι ποσό 
εισπράχθηκε από τον Δήμο και τι ποσό μοιράστηκε στις σχολικές επιτροπές; 
Πληροφορήθηκα ότι κατά τη διάρκεια της συνεδρίασης αποχώρησε ένα μέλος της 
επιτροπής, ο κ.Τσορακλίδης, γιατί; 
 Μπατσαρά: Κατατέθηκαν 213.512,59€, κρατήθηκαν 57.512,00€ και 
μοιράσαμε τα υπόλοιπα. Για τις περισσότερες σχολικές επιτροπές η επιτροπή ήταν 



ομόφωνη. Ο κ. Τσορακλίδης αποχώρησε, όπως δήλωσε γιατί δεν είχε  άλλο 
ενδιαφέρον. 

Μιχαηλίδης :Θα μιλήσω ως πρόεδρος της σχολικής επιτροπής των ΤΕΕ. 
Θεωρώ ότι η κατανομή των χρημάτων ήταν άδικη. Το  1ο, 2ο και εσπερινό ΤΕΕ είναι 
το μεγαλύτερο συγκρότημα και σε έκταση εγκαταστάσεων αλλά και σε αριθμό 
μαθητών αφού σε σύνολο 2.000 μαθητών Λυκείου έχει 1.000 μαθητές. Στο παρελθόν, 
πολλές φορές, έχει ταλαιπωρήσει διάφορες δημόσιες υπηρεσίες. Έχει πολλά 
λειτουργικά προβλήματα αλλά και προβλήματα εγκαταστάσεων. Τα λειτουργικά 
έξοδα αλλά και τα έξοδα συντήρησής του είναι αυξημένα. Αυτήν τη στιγμή έχει 
30.000€ χρέη προς τρίτους (ΔΕΗ,ΟΤΕ, θέρμανση κλπ.).Θα πάρει τώρα 20.000 €, από 
την κατανομή που έχει κάνει η επιτροπή και θα υπάρχει ένα υπόλοιπο 10.000€ το 
οποίο θα μείνει ανοιχτό στους προμηθευτές κλπ. Υπάρχει πολύ μεγάλος  κίνδυνος  να 
μη λειτουργήσει τη νέα χρόνια ο τομέας του ΣΕΚ. Το συγκεκριμένο σχολικό 
συγκρότημα έχει επίσης το μοναδικό τμήμα αισθητικής και κομμωτικής στο Δήμο 
που τα λειτουργικά έξοδά του είναι όσο 2 τάξεις ενός Λυκείου. 

Υπάρχει επίσης μία εγκύκλιος του Υπουργείου  Παιδείας και Θρησκευμάτων 
και την οποία κακώς δεν την λάβατε υπόψιν σας. Με βάση την εγκύκλιο αυτή, εάν 
συνολικά τα Λύκεια της πόλης έχουν πάρει 20 χιλ.€, τα ΤΕΕ έπρεπε να πάρουν 60 
χιλ. €. Παρόλα αυτά πήραν μόνο 20 χιλ.€. 

Να ξαναέρθει το θέμα στο ΔΣ για να λάβετε υπόψη σας αυτό το δημόσιο 
έγγραφο. Εχει γίνει λάθος κατανομή. 

Παπαστεργίου:Τα χρήματα που προορίζονται για τις σχολικές επιτροπές δεν 
επαρκούν. Έπρεπε να δίνονται όλα τα χρήματα τα οποία έρχονται γι’αυτό το σκοπό. 
Παρακρατήθηκαν τον Μάρτιο το 30% και φτάσαμε σε ένα αδιέξοδο  το οποίο το 
εισπράττετε τώρα. Αυτό το αδιέξοδο θα είναι πολύ πιο μεγάλο με την έναρξη της 
σχολικής χρονιάς επειδή δεν θα προλάβουν να επιχορηγηθούν με άλλη δόση. 
Εξακολουθείτε πάλι να εφαρμόζετε την ίδια τακτική. Να μην παρακρατείται κανένα 
ποσό. 

Δήμαρχος :Πολύ ευχαρίστως να τα δίνουμε όλα αλλά θα διαχειρίζονται όλες 
τι δαπάνες τα σχολεία. 

Παπαστεργίου:Από το Υπουργείο Παιδείας παίρνετε χρήματα και για τις 
συντηρήσεις των σχολείων. 

Δήμαρχος :Αν μας δώσει 400 χιλ.€ το Υπουργείο για συντηρήσεις σχολείων, 
δεσμεύομαι ότι θα σας τα δώσω. Δεν θα μας τα δώσει όμως, όπως και τα 
προηγούμενα χρόνια. Από το 86 γίνεται αυτό. Πριν από 3 χρόνια έκοψαν τα χρήματα 
για τις συντηρήσεις των σχολείων. 

Μπατσαρά:Όλα όσα αναφέρθηκαν ήταν γνωστά στην επιτροπή και 
συζητήθηκαν διεξοδικά. Μετά από πολύ σκέψη καταλήξαμε σε αυτήν την απόφαση. 
Προηγήθηκαν και άλλες αποφάσεις της ΔΕΠ. Εάν και εκείνες ήταν άδικες, τότε 
είμαστε και εμείς άδικοι. Εμείς λάβαμε υπόψη τις προηγούμενες κατανομές, τα 
προβλήματα των σχολείων και το ύψος της επιχορήγησης. Πριν λίγες μέρες δώσαμε 
20 χιλ. € για να ικανοποιήσουμε ανάγκες και άλλων σχολείων. Όλα τα σχολεία έχουν 
βασικές ανάγκες που δεν μπορούμε να τις παραβλέψουμε. Μακάρι να είχαμε 
μεγαλύτερο ποσό  και ευχαρίστως να το μοιράζαμε. Δεν είναι δυνατόν να 
ικανοποιηθούν  όλοι με το ποσό αυτό που μπορούμε να δώσουμε.  

Δήμαρχος :Αν δεν έχει ανακληθεί η εγκύκλιος θα το δούμε για καλύτερη 
επιχορήγηση. Με προξενεί όμως εντύπωση που όλα έχουν χρηματικά υπόλοιπα στο 
τέλος του έτους. 

Μιχαηλίδης :Όλοι έχουν χρηματικά υπόλοιπα πλην του ΤΕΕ που έχει μείον 
στο ταμείο του, 30 χιλ. €. Τα λειτουργικά έξοδα του ΤΕΕ ήταν γνωστά σε εσάς; Οι 
λέβητες είναι κατασκευή του 60 κι έχουν απώλειες. Όσο καύσιμο χρησιμοποιεί το 



πολυκλαδικό  Λύκειο για όλη τη χρονιά, χρησιμοποιεί μόνο το ΤΕΕ για 20 μέρες. Οι 
υαλοπίνακες είναι καταστραμμένοι. Υπάρχει πρόβλημα για να λειτουργήσει του 
χρόνου το ΣΕΚ. Πρέπει η επιτροπή άμεσα να επιληφθεί του θέματος. Υπάρχουν πολύ 
σοβαρά προβλήματα. Ξεσηκώθηκαν οι γονείς. Οι προμηθευτές ζητούν χρήματα. Τι 
συντηρήσεις έγιναν το τελευταίο χρονικό διάστημα; Ελάχιστες. Επίσης τα υλικά 
εργαστηρίων είναι ακριβά. 

Μπατσαρά: Τα προβλήματα της συντήρησης δεν είναι έργο της ΔΕΠ. Είναι 
έργο της τεχνικής υπηρεσίας και δεν μπορούμε εμείς να παρέμβουμε. Υπάρχουν και 
άλλα σχολεία που μας έχουν αναφέρει την παλαιότητα των  λεβήτων, καθώς και 
άλλων προβλημάτων που επιβαρύνουν τις λειτουργικές δαπάνες. Εμείς καλύπτουμε 
τις λειτουργικές δαπάνες όλων των σχολείων. Πρέπει να βρούμε κάποια άλλη λύση 
για τα επιπλέον έξοδα των εργαστηρίων και όχι μόνο από τις λειτουργικές δαπάνες. 
Να απευθυνθούμε και στους άλλους  δήμους διότι οι μαθητές που χρησιμοποιούν 
αυτά τα αναλώσιμα υλικά προέρχονται και από τους άλλους Δήμους. 

Μιχαηλίδης :Η επόμενη τακτική επιχορήγηση θα είναι τον Σεπτέμβρη. 
Δήμαρχος :Κλείνουν τα σχολεία. Δεν μπορούν να περιμένουν. Να αλλάξουμε 

την εισήγηση; 
Μιχαηλίδης :Η άλλη δόση είναι αργά και δεν θα μπορέσουν να πληρωθούν τα 

χρέη. 
Η επιτροπή να δει το έγγραφο του Υπουργείου παιδείας και να 

ξανασυνεδριάσει. 
 Πρόεδρος: Υπάρχει πρόταση για αναβολή του θέματος. Συμφωνεί το σώμα; 
Υπέρ ψήφισε ο σύμβουλος Γ. Μιχαηλίδης. 
Κατά ψήφισαν 15 σύμβουλοι: (Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. 

Παναγιωτίδης, Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. 
Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Χ. Φουρνιάδης, 
Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Η. Σοφιανίδης). 

Λευκή ψήφο έδωσαν 3 σύμβουλοι: (Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Δ. 
Δάσκαλος,  Κ. Πουλασουχίδης). 
 Πρόεδρος: Κατά Πλειοψηφία συζητείται τώρα το θέμα. Συμφωνεί το σώμα με 
την εισήγηση της επιτροπής Παιδείας; 

Σύμβουλοι: Ναι. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την υπ΄ αρίθ. 2/2003 απόφαση της Δημοτικής Επιτροπής Παιδείας. 
2.- Ότι στον προϋπ/σμό του Δήμου έτους 2003 και στον ΚΑ 212.9ι «Επιχορήγηση 
σχολικών επιτροπών» υπάρχει γραμμένη σχετική πίστωση για τον παραπάνω σκοπό.   
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) καθώς και τον Ν. 1566/85 
όπως αυτός τροπ/θηκε με τον Ν. 1894/90. 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

 Α) Εγκρίνει την εκ 156.000,00 ευρώ συνολική επιχορήγηση στο Β΄ Τρίμηνο 
2003, των παρακάτω σχολικών επιτροπών, για την κάλυψη των λειτουργικών εξόδων 
των σχολείων Π/θμιας  και Δ/θμιας εκπαίδευσης, ως εξής: 
Α/Α                     ΣΧΟΛΙΚΗ  ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΣΟ 

ΕΥΡΩ 
   1. 5ου Γυμνασίου  - 2ου Ενιαίου Λυκείου 5.000,00 
   2. 2ου Νηπιαγωγείου - 2ου Δημοτικού  4.000,00 
   3. 1ου Γυμνασίου -  7ου Γυμνασίου 5.000,00 
   4. 3ου Νηπιαγωγείου – 14ου Νηπιαγωγείου – 3ου Δημοτικού 

- 14ου Δημοτικού  
5.500,00 



   5. 16ου Νηπιαγωγείου - 16ου Δημοτικού       3.000,00     
   6.  6ου Νηπιαγωγείου - 13ου Νηπιαγωγείου – 6ου Δημοτικού  

- 13ου Δημοτικού 
7.000,00 

   7. 3ου Γυμνασίου   3.500,00 
   8. 3ου Ενιαίου Λυκείου - 4ου Ενιαίου Λυκείου  8.000,00 
   9. 5ου Νηπιαγωγείου - 5ου Δημοτικού  6.500,00 
 10. 9ου Νηπιαγωγείου - 9ου Δημοτικού 6.500,00 
 11. 10ου Νηπιαγωγείου - 10ου Δημοτικού  6.000,00 
 12. 7ου Νηπιαγωγείου - 11ου Νηπιαγωγείου –7ου Δημοτικού 

- 11ου Δημοτικού  
5.500,00 

 13.  12ου Νηπιαγωγείου - 12ου Δημοτικού  5.500,00 
 14. 4ου Νηπιαγωγείου - 4ου Δημοτικού  6.000,00 
 15. 8ου Νηπιαγωγείου - 8ου Δημοτικού  7.500,00 
 16. 1ου ΤΕΕ – 2ου ΤΕΕ (εσπερινό ΤΕΕ)        20.000,00 
 17.  Ειδικού  Σχολείου  7.000,00 
 18. Νηπιαγωγείου - Δημοτικού Σχολείου Μέσης 1.000,00 
 19. 15ου Νηπιαγωγείου     500,00 
 20. 17ου Νηπιαγωγείου  1.000,00 
 21. 2ου Γυμνασίου 6.000,00 
 22. 5ου Ενιαίου Λυκείου  9.500,00 
 23. 1ου Νηπιαγωγείου - 1ου Δημοτικού 5.500,00 
 24. Δημοτικού Σχολείου Λαζοχωρίου – Ταγαροχωρίου 1.000,00 
 25. 1ου Ενιαίου Λυκείου 4.000,00 
26. Νηπιαγωγείου – Δημοτικού Σχολείου Αγίας Βαρβάρας & 

Νηπιαγωγείου Ασωμάτων 
5.000,00 

27. Νηπιαγωγείου – Δημοτικού Σχολείου Ράχης     500,00 
28. Νηπιαγωγείου – Δημοτικού Σχολείου Τριποτάμου    500,00 
29. 4ου – 6ου Γυμνασίου – Εσπερινού Γυμνασίου – Λυκείου         10.000,00 

 ΣΥΝΟΛΟ 156.000,00 
 Β) Ψηφίζει ποσό 156.000,00 ευρώ σε βάρος της πίστωσης με ΚΑ 212.9ι 
«Επιχορήγηση σχολικών επιτροπών» του προϋπολογισμού του Δήμου οικονομικού 
έτους 2003 για να διατεθεί στους πιο πάνω δικαιούχους. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    419/ 2003 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Γ. Μιχαηλίδης 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Παπαστεργίου 
 Γ. Τροχόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     

  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π. Ποταμόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  14-7-2003 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
 
 


